
Legnica, dnia 13 października 2022 roku

Maciej Kupaj
Radny Rady Miejskiej Legnicy 

Szanowny Pan
Tadeusz Krzakowski 
Prezydent Miasta Legnicy 

ZAPYTANIE

Szanowny Panie Prezydencie,

Proszę o informacje odnośnie planowanych całościowych rocznych kosztów funkcjonowana centrum Wite-
lona w ujęciu  rodzajowym, w tym Ilości personelu i kosztów wynagrodzeń. 

Z poważaniem,

Maciej Kupaj


